
 

 

V1. Kennisname analyse m.b.t. de fietsmobiliteit langs het kanaal Bossuit-Kortrijk door de 

fractie Groen Zwevegem – goedkeuren van een brief te richten aan De Vlaamse Waterweg.  

Recentelijk werd de nieuwe laad- en losinstallatie van het Logistiek Centrum Zwevegem LCZ (Laebens) in 

gebruik genomen. Dit logistiek centrum werkt als een regionaal container- en distributiecentrum. 

Reeds tijdens de aanleg van de laadinfrastructuur werd het fietsverkeer op de fietssnelweg F374 (essentiële 

verbinding Avelgem-Zwevegem-Harelbeke-(Deerlijk)-Kortrijk) regelmatig verboden door het sluiten van 

poorten net vóór en net nà de passage van het LCZ. 

Na overleg werden aan beide zijden, enerzijds ter hoogte van de Otegemstraat en anderzijds ter hoogte van 

de Deerlijkstraat, verkeersborden voorzien die ervoor moesten zorgen dat gebruikers van de het jaagpad 

niet voor gesloten poorten kwamen te staan. 

De borden ‘doodlopende straat’ zijn bij gesloten poorten zichtbaar, bij open poorten afgedekt. Dat is een 

aanvaardbare, maar niet volmaakte oplossing. Reeds enkele keren kwamen gebruikers toch voor een 

gesloten poort te staan, alhoewel het afgedekte verkeersbord een normaal doorgaan verzekerde. 

Onlangs nog werd een scootgebruiker met een gesloten poort geconfronteerd. Betrokkene contacteerde De 

Vlaamse Waterweg met de vraag of een digitale aanduiding geen betere oplossing zou zijn. Hij kreeg als 

antwoord van de Vlaamse Waterweg dat men daar niet zou in investeren, want ‘dat in de loop van 2024, 

naar aanleiding van de toenemende activiteiten, de doorgang langs LZC definitief zou worden afgesloten 

voor verkeer’. 

Naar aanleiding van deze situatie maakte de fractie Groen een analyse van de fietsmobiliteit langs het kanaal 

Bossuit-Kortrijk.  

Op basis van de conclusies in deze analyse en in het algemeen belang van onze gemeente, verzoekt de 

fractie Groen de gemeenteraad om akkoord te gaan met het versturen van een brief aan De Vlaamse 

Waterweg, in naam van de gemeenteraad, waarin hen – op basis van de geciteerde onderzoeken én met de 

vaststelling dat het overslagcentrum LCZ reeds werd gerealiseerd – wordt verzocht om: 

- het jaagpad langsheen het Logistiek Centrum Zwevegem niet af te sluiten vooraleer er een waardig 

alternatief (cfr. de onderzoeken in het kader van de voorbereiding van het complex project kanaal 

Bossuit-Kortrijk) is gerealiseerd voor de fietsverbinding (inclusief verplaatsen fietssnelweg F374); 

- met bekwame spoed de nodige plannen op te maken en budget te voorzien voor het bouwen van een 

fietsersbrug; 

- er ondertussen voor te zorgen dat er een automatische signalisatie wordt voorzien om de gesloten 

poorten beter aan te duiden.  

In het schrijven kan De Vlaamse Waterweg er tevens op worden gewezen dat het belang van een goede 

fietsverbinding naar de overzijde alleen maar groter zal worden met de bouw van de nieuwe school en 

academie aan de overzijde. 

Aan de gemeenteraad wordt goedkeuring gevraagd voor het richten van een schrijven aan de Vlaamse 

Waterweg, op basis van de conclusies uit de analyse van de fractie Groen. 
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